
FU møde 19. januar 2014 
Deltagere:  Bette Lind, formand. Darak: Jørgen Billing, Mette Usbeck. Katteklubben: Inge Nord, 

Kirsten Ulsøe. Racekatten: Camilla Scharff og Vivi Fletcher. Jyrak: Simone Søderberg, Tina 

Pedersen.  

 

Ad 1 – Referat fra sidst godkendt. 

Beslutninger fra mail – vi afventer fra Brian. 

 

Ad 2 – Kassereren 

Status – regnskab fremsendt fra kassereren, men det er ikke endeligt endnu, da WS 

regnskabet endnu ikke er færdigt. 

Det er besluttet at udvide vores brug af Office 365. Arbejdsgruppe til ny website bliver 

Marianne Seifert-Thorsen (webmaster), Bette og Vivi. 

Forslag fra Jyrak om at hæve udstillingsgebyret – de øvrige klubber er ikke enige i dette 

forslag, da tiderne ikke er til at øge udgifter for udstillerne. 

 

Ad 3 – Status fra stambogsfører 

Der er ikke nogle meldinger fra stambogsfører.  

Tiden for titelregistreringen er desværre alt for høj. 

Bette tjekker op om der er noget galt med mailen. 

 

Ad 4 – Opsamling på formiddags møder 

FU er generelt meget tilfredse med vores forskellige råd – det fungerer rigtig godt. 

 

Ad 5 – Kattemagasinet 

Bladet bliver lagt op på FDs hjemmeside fremover. 

 

Ad 6 – kommende møder 

Vi skal have et telefonmøde med budget mv – torsdag d. 13/2 2014 kl 19.30. 

 

Plenarforsamling 2014 

Vi skal finde en kasserer og minimum 1 revisor. 

 

 

 

 

Referent: Vivi Fletcher 


